
Protokół 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej 

w dniu 28.02.2017r. 
 

Osoby obecne na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności 

Miejsce spotkania: Urząd Miejski w Barczewie – godz. 10
00 

 

porządek obrad:  

1. otwarcie posiedzenia  

2. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  

3. zaopiniowanie projektów uchwał na posiedzenie XXXVII/2017  sesji Rady Miejskiej  

4. sprawy różne  

Ad. 1 . p. Moszczyński otworzył posiedzenie komisji
 

Ad. 2. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia – wszyscy "za" 

Ad. 3. 

1) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych, gimnazjów oraz ponadgimnazjalnych do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe 

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  jedna osoba - "za" 

                                                     - jedna osoba – „wstrzymała się”  

 

2) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania miasta i gminy Barczewo 

p. Moszczyński - projekt uchwały został omówiony wcześniej z Panią Iwoną Nobert-Ćwiek 

Zastępcą Kierownika wydziału BIOŚ (były błędny projektantów i oni na swój koszt                                 

je poprawiają)  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za" 

 

3) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Barczewo na 2017r. 

Projekt uchwały przestawił Pan Zbigniew Cipior Komendant Straży Miejskiej w Barczewie  

p. Moszczyński – na sesji dopytamy tylko o przestawione koszty  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za" 

 

4) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały w sprawie udzielenie pomocy Samorządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych                                      

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego                         

w Brukseli 

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  jedna osoba - "za" 

                                                     - jedna osoba – „przeciw”  

 

5) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 

Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25 marca 2013 roku w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 



uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za 

 

6) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie zmiany w sprawie zmiany uchwały                      

nr XXVII(180)2016 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 5 lipca 2016 roku w sprawie 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za 

 

7) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Barczewo na lata 2017-2026 

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za 

 

8) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 

2017 rok   

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za 

 

9) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu w formie dotacji celowej na „Budowę 

chodnika i zatok autobusowych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 595 trasa Barczewo-

Jeziorany w miejscowości Łapka na terenie Gminy Barczewo 

p. Moszczyński – na sesji dopytamy tylko o całe koszty inwestycji  

p. Krzysztof Zdziarstek – kierownik wydziału BIOŚ – koszt całości ok. 400 000 zł , my 

dopłacamy ok. 10%  tj. 40 000 zł  

uwag nie było  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za" 

 

10) p. Moszczyński przestawił projekt uchwały sprawie w sprawie ustalenia „Regulaminu 

korzystania z kompleksu boisk sportowych Orlik 2012”  w Barczewie 

p. Bonus – czy kluby sportowe mogą pobierać opłatę za korzystanie z boiska skoro                            

w regulaminie jest zapis, że „korzystanie z boisk jest bezpłatne” 

A. Jeziorek –Sekretarz Miasta  – gmina nie pobiera żadnych opłat za korzystanie z boisk i z tego 

tytuły nie ma żadnych dochodów do budżetu  

przegłosowano projekt uchwały -  wszyscy - "za 

 

Ad. 4. sprawy różne 

------------------------ 

 

protokołowała: 

 

Agnieszka Jeziorek  

Przewodniczący  

Komisji Regulaminowej  

 

 Andrzej Moszczyński  


